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8.radna sjednica Skupštine Kantona Sarajevo

Na osnovu člana 106. Poslovnika o radu Skupštine Kantona Sarajevo postavljam sljedeće

ZASTUPNIČKO PITA NJ E

Koliko puteva u naseljima u Kantonu nije asfaltirano?
Molim da nadležno Ministarstvo saobraćaja u odgovoru dostavi Jedinstven tabelarni 
pregled po općinama, sa brojem puteva, procijenjenom dužinom u metrima, brojem 
stanovnika koje pokrivaju, procjenom potrebnih troškova te vremenskim planom 
asfaltiranja.

OBRAZLOŽENJE

Jedan dio kuća u Kantonu Sarajevo, iako legalno sagrađenih, nema asfalt do kuće, te Je 
potrebno Javno objaviti koliko Je takvih, koliko to znači ljudi, i kada se mogu nadati 
izgradnji tj. asfaltiranju puta.
Iako su sredstava raspodijeljena po nivoima vlasti, ipak nekada nije u redu da se u 
određenim dijelovima grada mijenja solidan asfalt, recimo trotoari, dok u Kantonu ima i 
onih koji nemaju nikakav asfalt.
To može biti pokazatelj raspodjele koju treba mijenjati, a sve u cilju da se napravi 
ravnopravan odnos prema svi građanima.
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